

Referat fra FAU-møte Benterud skole

Dato: Onsdag 30. mars 2022

Tid: 19:00-21:00

Sted: Skolens personalrom

Innkalte fra FAU:					
Klasse	Representant	Tilstede	Klasse	Representant	Tilstede
1 A	Bjørn-Andre Lindseth	Ikke tilstede	1 B	Joakim Hammer	x
2 A	Judiana Edward	x	2 B	Jørgen Hermansen	x
3 A	Cecilie Hagbartsen	x	3 B	Henning Aasen	x
4 A	Anne-Marte Waleur	Ikke tilstede	4 B	Frode Nesvold	Ikke tilstede
5 A	Christian Mentzoni	x	5 B	Stefan Dahlgren Letzing	x
6 A	Hege Sneis Jensen	x	6 B	Silja Irene Kaldhol	x
7 A	Jørgen Jonsson	x	7 B	Vara: Tor Inge Hjelmseth	x

Andre innkalte:
Rektor Erik Martinsen Tilstede t o m punkt 5
Thomas Gillgren (prosjektleder byggeprosess) Tilstede t o m punkt 3

Agenda:

- 1) Godkjenne innkalling og agenda.
- 2) Godkjenne referat fra forrige FAU-møte (Se vedlegg).
- 3) Status byggeprosess v/prosjektleder Thomas Gillgren
- 4) Rektor orienterer
- 5) Fra FAU til rektor
 - a. Status ansettelsesprosesser?
 - b. Status trafiksikkerhet og byggeprosess
 - i. Innspill fra 1 A om mulighet for politikontroll (fartskontroll etc)
 - c. Status 17. mai?
 - i. Mulighet for buss retur Rådhusparken?
- 6) Status utestående saker (oppdatert versjon lastes opp i FB-gruppa), og aktuelle grupper informerer
- 7) Saker fra/til klassene?
 - a. 1. klasse: Uteområde/ lekeområde barna bruker når de har friminutt eller SFO – er det tilrettelagt nok for barna nå? Fall på glattisen, ulempe med bare et toalett
- 8) Saker fra/til LFAU (Joakim og Christian orienterer)
- 9) Saker fra/til SU/SMU (Jørgen og Hege orienterer)
- 10) Eventuelt
- 11) Neste møte er torsdag 5. mai kl. 19-21

Agendasak (Sak nr)	BESKRIVELSE	ANSV
1 (49 -21/22)	Godkjenne innkalling og agenda Innkalling og agenda godkjent	
2 (50 -21/22)	Godkjenne referat fra forrige FAU-møte Forrige referat godkjent	
3 (51-21/22)	Status byggeprosess v/prosjektleder Thomas Gillgren Presentasjon av de viktigste punktene fra byggeprosessen deles sammen med dette referatet gjennom FAU til alle klassene. Her er link til Web Kamera som er satt opp på byggeområdet for de som er interessert i å følge med: https://www.lorenskog.kommune.no/samfunnsutvikling/slik-bygger-vi-lorenskog/bent-erud-skole-utvidelse.122715.aspx Det som vil være det mest støyende fremover er gravingen i anleggsområdet. Spunting av område til flerbrukshall vil bli gjort i sommerferien når undervisningen er slutt for å minimere støyet fra anleggsarbeidet. Rektor melder om at det fungerer bra med uteområdene slik det er nå, selv med store innskrenkede områder. Thomas blir informert om at det nye lyskrysset som er satt opp ved rundkjøringen for å gjøre skoleveien tryggere under byggeprosessen, ofte står i gulblink. Thomas sjekker opp dette med Kommunen/ Fylkeskommunen.	
4 (52-21/22)	Rektor orienterer Informasjon om byggeprosessen i punkt over.	
5 (53-21/22)	Fra FAU til rektor <ul style="list-style-type: none"> a. Status ansettelsesprosesser Skolen har ansatt 3 nye lærere. De har alle sammen oppstart 5. august 2022. En spesialpedagog går ut i permisjon, så skolen søker nå etter dette. b. Status trafiksikkerhet og byggeprosess <ul style="list-style-type: none"> i. Innspill fra 1 A om mulighet for politikontroll (fartskontroll etc) Rektor tar kontakt med politiet ang fartskontroll rundt skolens områder. I tillegg vil Trafikkgruppa sende et skriv til Lørenskog Kommune angående farlige hendelser ved rundkjøringen i krysning av Gamleveien/ Losbyveien. Det er høy fart og dårlig sikt som skaper farlige situasjoner. Denne saken tas opp i SU i tillegg. Hekken til naboen til skolen skygger også for sikt ved utkjøringen fra skolens område til Tunveien. Rektor sjekker om det kan gjøres noe med dette. c. Status 17. mai <ul style="list-style-type: none"> i. Mulighet for buss retur Rådhusparken? Ikke buss, men toget går samlet tilbake til Benterud. Arrangementet på skolen starter kl 11.30. <p>- Spørsmål fra 2. klasse til rektor: Skal ikke Salaby være en del av programvaren på lpad lenger på Benterud? Nei, dette er en beslutning som ligger på kommunalt nivå.</p>	
6 (54-21/22)	Status utestående saker (oppdatert versjon lastes opp i FB-gruppa) Stimuleringsmidlene er besluttet. FAU jobber med å få på plass detaljer for arrangement. Denne oppgaven ligger hos Henning og Stefan. Arrangementet er foreslått å gjennomføres i begynnelsen av juni.	
7(55-21/22)	Saker fra/til klassene?	

	<p>1. klasse: Uteområde/ lekeområde barna bruker når de har friminutt eller SFO – er det tilrettelagt nok for barna nå? Fall på glattisen, ulempe med bare et toalett</p> <p>At det blir meldt inn at det er få få toaletter for SFO- barna blir meldt ifra til rektor som et eget punkt. Rektor gir tilbakemelding på at det fungerer veldig bra med uteområdene selv med store byggearealer på skolen nå.</p>	
8(56-21/22)	<p>Saker fra/til LFAU (Joakim og Christian orienterer)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vigilo: Informerer om ulike utfordringer med Vigilo for lærere og foresatte. Meldinger som ikke kommer frem. Foresatte kan rapportere inn feil på Kommunens hjemmeside. - SFO: Brukerundersøkelse blir sendt ut til foresatte og SFO i kommunen. Kartlegging av SFO tilbudet. Det jobbes med aktivitetstilbud på de ulike SFOene i kommunen - Ipad: Tastatur skal komme. Gratis prinsipp - Kunnskapsløftet: Hva skal kjøpes inn av læremidler i forhold til kunnskapsløfte Dette skal være likt i kommunen, men det blir ikke praktisert i dag. - Onboarding: Det er foreslått et kurs for foresatte når elevene skal begynne på skolen, med tanke på å sette seg inn i alle plattformer som brukes, slik at foresatte kan følge opp skolearbeid/ lekser til elevene. <p>Saker som ble tatt opp på møtet som tas med til LFAU fra Benterud:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Trafikksituasjonen på andre skoler. - Uønskede hendelser rundt skolene. Er utviklingen i det psykososiale miljøet noe de andre skolene er opptatt av? - FAU ønsker at referatene fra LFAU deles i gruppen 	
9(57-21/22)	<p>Saker fra/til SU/SMU (Hege og Jørgen orienterer)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Orientert om elevundersøkelsen- så bra ut- trivselsundersøkelse viste få mobbesaker på skolen - Psykososiale miljø nytt tema i SU 	
10(58-21/22)	<p>Eventuelt Informasjon fra Judiana Edward. Det er behov for at frivillige arrangerer aktiviteter for flyktingene fra Ukraina som bor på Thon Hotel Triaden. Oppmøte på hotellet.</p>	
11(59-21/22)	<p>Neste møte er torsdag 5. mai kl. 19-21</p>	

Møtet avsluttet: kl 21.38

Referent: Cecilie Hagbartsen